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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

В Българската търговско-промишлена палата се проведе среща с Н. Пр. г-жа Закия Ел Мидауи, извънреден и
пълномощен посланик на Кралство Мароко в София. С нея разговаряха председателят Цветан Симеонов и Тодор
Табаков, заместник-председател на БТПП. По-практични двустранни отношения, стимулиране на бизнеса и
туристическия обмен между България и Мароко –това бяха водещите теми на разговора. Дискутир... 

През последните 12 години България успя да създаде и развие екосистемата за дялово и рисково финансиране.
Но въпреки положителните тенденции, страната продължава да изостава значително от страните от Западна
Европа и Прибалтика. Това каза ръководителят на офиса на Европейската инвестиционна банка (ЕИБ) в България
Теодор Радонов, който участва на започналата днес в столичния "София Балкан Палас" ме... 

Бизнесът да предприеме мерки за енергийна ефективност. Те могат значително да ограничат колебанията в
ситуация на форсмажор, призоваха от Българската търговско-промишлена палата (БТПП). КЛЮЧОВИ ФАКТИ
Призивите идват в контекста на проект за енергийна ефективност на малките и средни предприятия. Сред целите
на проекта са идентифициране на мерки за спестяване на енергия чрез провеждане на енергийн... 

Мерките за енергийна ефективност трябва да бъдат реализирани от всяка компания, за да може тя да си
гарантира бъдещето, защото те могат да "оберат" флуктуациите от форсмажорни събития, които бизнесът няма как
да предвиди, дори в рамките на краткосрочно планиране. Това каза Васил Тодоров, заместник-председател на
Управителния съвет на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) по време на семин... 

Заглавие: Среща с Н. Пр. Закия Ел Мидауи, извънреден и пълномощен посланик на Кралство Мароко в София
Дата: 09.10.2024 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България постигна много в сферата на рисковото финансиране, но има още много работа, смята
Теодор Радонов от ЕИБ
Дата: 08.10.2024 14:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: БТПП: Бизнесът да предприеме мерки за енергийна ефективност
Дата: 08.10.2024 16:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Мерките за енергийна ефективност могат да "оберат" флуктуациите от форсмажорни събития, които
бизнесът няма как да предвиди, смята Васил Тодоров, зам.-председател на БТПП
Дата: 08.10.2024 12:49
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Среща с представители на регион Иракски Кюрдистан

https://www.bcci.bg/news/20522
https://www.bta.bg/bg/news/economy/757172-balgariya-postigna-mnogo-v-sferata-na-riskovoto-finansirane-no-ima-oshte-mnogo-
https://forbesbulgaria.com/2024/10/08/btpp-biznesat-da-predprieme-merki-za-energijna-efektivnost/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/757084-merkite-za-energiyna-efektivnost-mogat-da-oberat-fluktuatsiite-ot-forsmazhorni
https://www.bcci.bg/news/20518


Азиз Барзани, ръководител на Търговския център на Испания в автономния иракски регион Кюрдистан, посети
БТПП и разговаря с председателя Цветан Симеонов. В срещата участва и Каруан Алиаф, изпълнителен директор
компания Boss. Барзани представи икономическото състояние на регион Иракски Кюрдистан в Ирак, към
момента. Съществува интерес за сътрудничество с български компании от страна на местни предп... 

Пет български компании са получили европейско финансиране за внедряване на иновации и високи технологии
през последните две години. Парите са на Европейския иновационен съвет, чиято цел е насърчаването и
развитието на иновационните предприятия. Това съобщи председателят на фонда Светослава Георгиева по
време на международна конференция за финансирането на малките и средни предприятия, организирана... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Растежът на БВП се ускорява през второто тримесечие, показват данни на Министерството на финансите за
развитието на българската икономика. Според актуалните числа ръст се регистрира и при промишленото
производство и строителството. Подобрява се и бизнес климата. Отчита се ръст на броя на заетите до близо 2%.
ИНФЛАЦИЯ Индексът на потребителските цени се понижава с 1% за тримесечие. В периода април... 

Стара Загора ще бъде домакин на мащабен бизнес форум в четвъртък, 10 октомври. На работна визита пристигат
представители на Британско-българската бизнес асоциация, Канадската търговска камара, Българо-турската
търговско-индустриална камара и посолствата на трите държави. Местната власт и гостуващите делегации ще
предстaвят възможностите пред бизнеса в региона. Фокусът ще бъде върху навлизането на ... 

Президентът Румен Радев приветства проявения от японска страна интерес за запознаване с инвестиционния и
търговски потенциал на България, както и за провеждането на срещи на представителите на японския бизнес с
потенциални български партньори по време на среща на "Дондуков" 2 със собственици и представители на
водещи японски компании в областта на транспорта, строителството, хранително-вкусовата п... 

Община Пазарджик, в партньорство с Фондация "Америка за България", Асоциация на българските лидери и
предприемачи ( ABLE) и СНЦ "Водно конче" стартира днес първата Бизнес академия за стартиращи
предприемачи – BASE в гр. Пазарджик. Близо 40 души ще участват в нея, за да придобият практически умения за
създаване и управление на собствен бизнес. Програмата положи своето официално начало с приветства... 

Дата: 07.10.2024 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: 5 български компании с европейско финансиране за иновации и високи технологии през последните
две години
Дата: 08.10.2024 20:06
Медия: Novini.site

Заглавие: Къде е българската икономика през второто тримесечие на годината?
Дата: 08.10.2024 14:34
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Международен бизнес форум: Стара Загора приема търговските камари на три държави
Дата: 08.10.2024 16:22
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: Президентът Румен Радев приветства проявения от японска страна интерес за запознаване с
инвестиционния и търговски потенциал на България
Дата: 08.10.2024 18:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Стартира първата в Пазарджик Бизнес академия за стартиращи предприемачи
Дата: 08.10.2024 18:22
Медия: Novinata.bg

https://novini.site/5-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D1%81-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0/
https://forbesbulgaria.com/2024/10/08/kade-e-balgarskata-ikonomika-prez-vtoroto-trimesechie-na-godinata/
https://bnr.bg/starazagora/post/102056678/mejdunaroden-biznes-forum-stara-zagora-priema-targovskite-kamari-na-tri-darjavi
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/757459-prezidentat-rumen-radev-privetstva-proyaveniya-ot-yaponska-strana-interes-za-zap
https://novinata.bg/regiona/startira-parvata-v-pazardjik-biznes-akademiq-za-startirasthi-predpriemachi/


Представителите на японските компании проявяват интерес за инвестиции в областта на филмопроизводството, IT
индустрията, хранително-вкусовата промишленост и туризмаМинистърът на икономиката и индустрията д-р Петко
Николов проведе среща с представители на японска бизнес делегация, която е на официална визита у нас. На нея
стана ясно, че представителите на японските компании проявяват интерес за инв... 

През 2023 г. се наблюдава най-голямото увеличение на работните места за възобновяема енергия, от 13,7
милиона през 2022 г. на 16,2 милиона, според наскоро публикувания Годишен преглед за възобновяема енергия
и работни места за 2024 г. от Международната агенция за възобновяема енергия (IRENA) и Международната
организация на труда (МОТ). Скокът от 18% на годишна база отразява силния ръст на мощности... 

Средствата, изплатени по Механизма за възстановяване и устойчивост към страните от Европейския съюз, са
достигнали 267 милиарда евро. Това представлява малко над 41 процента от общата сума, предвидена за
подкрепа на икономиките на страните от Евросъюза. Това показва преглед на изпълнението на Механизма за
възстановяване и устойчивост, заключенията от който са представени по време на днешното засед... 

Пет български компании са получили европейско финансиране за внедряване на иновации и високи технологии
през последните две години. Парите са на Европейския иновационен съвет, чиято цел е насърчаването и
развитието на иновационните предприятия. Това съобщи председателят на фонда Светослава Георгиева по
време на международна конференция за финансирането на малките и средни предприятия, организирана... 

Скокът отчасти отразява въздействието на по-високите цени, особено за малките компанииПрез шестте месеца
до септември в Япония е регистриран най-големият брой фалити от 2013 г. насам, тъй като компаниите в страната
са все по-засегнати от нарастващите разходи. Според доклад на Teikoku Databank, цитиран от Bloomberg, през
този период са фалирали около 4990 фирми, което е с 18,6% повече от предходнат... 

ЕИБ ще разшири Инициативата за европейски технологични шампиониЕвропейската инвестиционна банка (ЕИБ)
предложи да подпомогне преодоляването на недостига на финансиране и задържането на най-иновативните
стартиращи компании в Европа чрез подкрепа за пазарите на рисков капитал и частни капиталови инвестиции в
Европейския съюз, предаде Ройтерс. Инициативата, представена от банката на финансовите минис... 

Заглавие: Министър Николов обсъди възможностите за инвестиции у нас с японска бизнес делегация
Дата: 08.10.2024 18:18
Медия: Епицентър

Заглавие: 16,2 млн. души в света работят в сектора на възобновяемата енергия
Дата: 08.10.2024 18:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Шест страни от ЕС са получили по-малко средства от предвидените по Механизма за възстановяване
и устойчивост, отколкото България
Дата: 08.10.2024 16:42
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: 5 български компании с европейско финансиране за иновации и високи технологии през последните
две години
Дата: 08.10.2024 19:39
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Япония отчита най-голям брой фалити от десетилетие насам
Дата: 08.10.2024 16:31
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Европейската инвестиционна банка ще увеличи финансирането за стартъпи в ЕС
Дата: 09.10.2024 09:59
Медия: Инвестор.БГ

https://epicenter.bg/article/Ministar-Nikolov-obsadi-vazmozhnostite-za-investitsii-u-nas-s-yaponska-biznes-delegatsiya/363158/4/0
https://3e-news.net/bg/a/view/56420/16-2-mln-dushi-v-sveta-rabotjat-v-sektora-na-vyzobnovjaemata-energija
https://www.bta.bg/bg/news/economy/757356-shest-strani-ot-es-sa-poluchili-po-malko-sredstva-ot-predvidenite-po-mehanizma-z
https://bnr.bg/post/102056758/5-balgarski-kompanii-s-evropeisko-finansirane-za-inovacii-i-visoki-tehnologii-prez-poslednite-dve-godini
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/402123-yaponiya-otchita-nay-golyam-broy-faliti-ot-desetiletie-nasam
https://www.investor.bg/a/570-startapi/402154-evropeyskata-investitsionna-banka-shte-uvelichi-finansiraneto-za-startapi-v-es


Оказва се, че Ахмед Доган е не само провален политик, успял да разцепи ДПС на две, а и калпав бизнесмен.
Благодарение на тези си способности, Сокола буквално успял да докара до фалит притежавания от него ТЕЦ
"Варна". Шокиращите цифри, които са видими от финансовия отчет за изминалата 2023 г., обезсмислят хленчовете
на неговите привърженици, че Доган е ограбен, след като преди няколко седмици цент... 

На фона на тревожните прогнози на финансовия министър Людмила Петкова за сериозно нарастване на
държавните разходи и очакван дефицит в бюджета за 2025 г., общините поискаха значително увеличение на
финансирането си от държавния бюджет. В писмо до Министерството на финансите (МФ), Националното
сдружение на общините настоява трансферите и субсидиите от централния към местните бюджети да се увеличат
... 

Семейство Костадинови възстановява старите лозови масиви на винпром "Враца" и вдъхва нов живот на
уникалния сортДа "отглеждаш" бизнеса си с огромна любов към това, което правиш. Това е в характера на
бутиковата семейна изба "Врачанска теменуга", която преди няколко години възражда позабравения местен сорт.
Историята започва още преди 20 години със семейни лозя. След това Тихомир Костадинов изкупув... 

Новият посланик на Великобритания у нас Натаниъл Копси встъпи в длъжност. След като връчи акредитивните си
писма на президента Румен Радев, Копси даде и първите си интервюта, демонстрирайки, че владее български
език. Посланик Копси е професор по политика, а в миналото е водил образователни телевизионни предавания в
Полша. Започва работа в британското правителство през 2015 г. по време на премиера... 

АИКБ е дълбоко загрижена за състоянието на публичните финанси в страната, особено по отношение на
неконтролираното увеличение на бюджетните разходи и дефицит. "Наблюдава се експоненциален ръст на
разходите за персонал, които от 14,6 млрд. лева за 2022 г. се планира да достигнат 18,0 млрд. лева през 2024 г. -
увеличение, надхвърлящо 23%. Паралелно с това отчитаме още по-драстично нарастване в сфера... 

Нарастващото градско население, застаряващата ВиК инфраструктура и динамичните метеорологични модели
създават "перфектна буря" за управлението на водите в градската среда. Някои селища са застрашени от
наводнения заради екстремното време. Други все повече страдат от силните засушавания. Градските власти са
принудени да търсят начин да управляват водите по-ефективно, по-далновидно и по-гъвкаво. В н... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО

Заглавие: Доган докарал до фалит ТЕЦ "Варна"
Дата: 09.10.2024 09:00
Медия: Свободно слово

Заглавие: Общините искат допълнителни 1.735 млрд. лв. от бюджета за 2025 г. на фона на предупреждения за
финансови проблеми
Дата: 09.10.2024 09:39
Медия: Балканец

Заглавие: "От любов": Малка семейна изба възражда винения сорт "Врачанска теменуга"
Дата: 09.10.2024 10:20
Медия: Economic

Заглавие: Новият британски посланик в София заговори на български език
Дата: 09.10.2024 09:37
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: АИКБ към бъдещата власт: Проявете фискална дисциплина!
Дата: 09.10.2024 10:33
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Технологии за умно управление на водите
Дата: 09.10.2024 11:01
Медия: ProfiLand

https://svobodnoslovo.eu/biznes/dogan-dokaral-do-falit-tec-varna-2/144232
https://balkanec.bg/obshtinite-iskat-dopalnitelni-1735-mlrd-lv-ot-byudzheta-za-2025-g-na-fona-na-preduprezhdeniya-za-finansovi-problemi-65287.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/malka-semejna-izba-vyzrajda-vinenija-sort-vrachanska-temenuga
https://vevesti.bg/294433/noviat-britanski-poslanik-v-sofia-zagovori-na-balgarski-ezik/
https://www.bgnes.bg/aikb-kam-badeshtata-vlast-proqvete-fiskalna-disciplina
https://bg.profiland.net/articles/tehnologii-za-umno-upravlenie-na-vodite


СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Република Северна Македония е на пето място в Европа и в първите 20 държави в света с най-голям брой
високообразовани и професионални кадри, които напускат страната, съобщават медиите, позовавайки се на
доклада да държавната одитна институция в Северна Македония. Според доклада над 20 хиляди души, завършили
висше образование, са напуснали страната през последните няколко години, а всяка година от... 

Въпреки лекото подобрение, пазарът на труда в еврозоната остава под силен натиск. С исторически ниско ниво на
безработица, недостигът на работна ръка засяга много ключови сектори, възпрепятствайки европейската
конкурентоспособност. Тази ситуация застрашава зеления и цифровия преход, докато компаниите се мъчат да
наемат хора както в квалифицирани, така и неквалифицирани професии, пише Journal de l'... 

На работна среща в Благоевград, проведена по инициатива на Сдружение на Югозападните общини Aswm
Bulgaria, кметовете от Югозапада се обединиха около тезата, че е необходимо цялостно преразглеждане на
всички процеси в управлението на отпадъците, така че гражданите да получат по-качествена услуга, която да
обхваща събирането и транспортирането на битови отпадъци, тяхното третиране в съоръжения и инс... 

Възможността учители от Аржентина да преподават испански език в български училища обсъдиха министърът на
образованието и науката проф. Галин Цоков и посланикът на Аржентина в България Н. Пр. Алехандро Зотнер
Майер, съобщиха от МОН. Посланик Майер предложи да съдейства за привличане на аржентински преподаватели
в България по същия модел, по който учители от Испания идват в наши езикови гимназии. В... 

Йоана Левиева-Сойър (55) завършва английска филология. Работила е в БНТ – репортер, редактор и продуцент в
новините. Над 10 г. отговаря за специалните проекти и най-вече Евровизия. От 4 г. е продуцент и водещ на
ежедневното предаване за международна политика "Светът и ние" (снимка Десислава Кулелиева). Съпругът й
Клайв Левиев-Сойър също е журналист, а дъщеря им Леа Сара е студентка в Художественат... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Google пусна революционна нова функция, която позволява на потребителите да търсят информация в интернет
чрез заснемане на видео. За да използват тази опция, хората трябва да насочат камерата на телефона си към
обект, като снимат кратък клип. След това да зададат въпрос на глас, който е свързан с видяното. Това е ходът на

Заглавие: Северна Македония е на пето място в Европа по висшисти, напускащи страната
Дата: 08.10.2024 20:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Европейският пазар на труда е изправен пред недостиг на компетентност
Дата: 08.10.2024 19:03
Медия: Икономически живот

Заглавие: Югозападните общини обединяват сили, за да подобрят услугите към своите граждани
Дата: 09.10.2024 10:02
Медия: Фокус

Заглавие: Обмислят учители от Аржентина да преподават испански у нас
Дата: 08.10.2024 22:38
Медия: Зарата

Заглавие: Йоана Левиева-Сойър за баща си художника Йоан Левиев: Казваше, че комунизмът е ялов строй – на
едно слагаха работливите и мързеливите
Дата: 09.10.2024 11:12
Медия: Трета възраст

Заглавие: Google пусна революционна нова функция
Дата: 08.10.2024 18:05
Медия: MenTrend

https://www.bta.bg/bg/news/balkans/757502-severna-makedoniya-e-na-peto-myasto-v-evropa-po-visshisti-napuskashti-stranata
https://ikj.bg/novini/evropeyskiat-pazar-na-truda-e-izpraven-pred-nedostig-na-kompetentnost/
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Yugozapadnite-obshtini-obedinyavat-sili-za-da-podobryat-uslugite-kum-svoite-grazhdani-2291822
https://zarata.info/%D0%BE%D0%B1%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D1%83%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B0%D1%80%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF/
https://tretavazrast.com/2024/10/09/joana-levieva-sojar-za-bastha-si-hudozhnika-joan-leviev-kazvashe-che-komunizmat-e-yalov-stroj-na-edno-slagaha-rabotlivite-i-marzelivite/
https://www.mentrend.bg/Article/19068026


технологичния гигант да промени начина, по който хората търсят онлайн чрез и... 

В началото на есента редица заводи от енергоемката индустрия бяха сюрпризирани с уведомления от директора
на Изпълнителната агенция за опазване на околната среда, съобщава БНТ. С поредица от писма предприятията
са поставени пред свършен факт, че поради стари задължения няма да получат полагащите им се безплатни
емисионни квоти, отпускани от Европейския съюз. Писмата датират от септември т.г. - неп... 

Брюксел потвърди, че Европейският съюз ще отмени средства в размер на 121 млн. евро, предназначени да
подпомогнат развитието на икономиката на Грузия и да подкрепят пътя ѝ към членство в ЕС. Причината за това
решение са засилващите се репресии на Тбилиси срещу инакомислещите, съобщи "Политико". Делегацията на ЕС
в Грузия заяви, че южнокавказката нация "ще загуби 121 млн. евро в европейска помощ в ... 

Най-ниската цена за хотел е около 150 лв. за нощувка, но може да стигне и до 8-9 хиляди за 4 нощувки, с
празнична програма и ползване на останалите услуги в хотела Резервациите за Коледа и Нова година вече текат.
Между половин и един милион души се очаква да пътуват в страната, прогнозират експерти в туризма пред бТВ.
Цените варират според изискванията на клиента. Най-ниската цена за хотел е около... 

Столичната община винаги е действала с ясен ангажимент към работещите в сектора на градския транспорт и с
отговорност към софиянци. В условията на растящи икономически предизвикателства общината полага
максимални усилия да осигури както справедливи възнаграждения, така и по-добри условия на труд за
служителите. Въпреки това, протестът на синдикатите в този момент не отразява реалните усилия и конк... 

Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) изразява дълбока загриженост относно състоянието на
публичните финанси в страната, особено по отношение на неконтролираното увеличение на бюджетните разходи
и дефицит. Според представената информация на пресконференцията, проведена от заместник министър-
председателя и министър на финансите г-жа Людмила Петкова на 04.10.2024 г., във връзка с п... 

Националната агенция за приходите (НАП) и гръцките данъчни власти започнаха съвместна кампания за
проверка на български граждани, притежаващи недвижими имоти в Гърция. Фокусът на проверките е върху
потенциално укриване на доходи от наеми, както и несъответствия между декларирани доходи и имуществено
състояние. Според информация от НАП, приходите от наеми в Гърция подлежат на облагане съгласно Спог... 

Заглавие: Властта погна индустрията за стари задължения с изтекла давност
Дата: 08.10.2024 18:03
Медия: Новини.бг

Заглавие: Минус 121 млн. евро за Грузия: ЕС я лишава от тях заради отстъпление на демокрацията
Дата: 08.10.2024 21:06
Медия: Actualno.com

Заглавие: Масови резервации за Коледа и Нова година, най-търсени са къщи за гости и вили
Дата: 08.10.2024 20:34
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Позиция относно протеста на синдикатите в градски транспорт на София
Дата: 09.10.2024 10:22
Медия: Столична община

Заглавие: ДЕКЛАРАЦИЯ на Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) срещу неконтролираното
нарастване на бюджетните разходи и на бюджетния дефицит
Дата: 09.10.2024 10:02
Медия: Асоциация на индустриалния капитал в България

Заглавие: НАП проверява наеми на български имоти в Гърция
Дата: 09.10.2024 09:56
Медия: PlovdivNews.bg

https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/870412
https://www.actualno.com/europe/minus-121-mln-evro-za-gruzija-es-ja-lishava-ot-tjah-zaradi-otstyplenie-na-demokracijata-news_2315656.html
https://tribune.bg/bg/obshtestvo/masovi-rezervatsii-za-koleda-i/
https://www.sofia.bg/w/5776755
https://www.bica-bg.org/bg/article-22499-deklaraciq-na-asociaciqta-na-industrialniq-kapital-v-bylgariq-aikb.htm
https://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/144979-nap-proveryava-naemi-na-balgarski-imoti-v-gartsiya/


Делян Добрев попиля Василев: Ще продадете и Рилския манастир за да запълните бюджета. "Дупка в бюджета от
18 млрд. няма, ще завършим с 3%. А се получават колосални суми, защото по това време всеки иска да харчи
повече. Този мач сме го гледали." Това каза бившият финасов министър от ПП-ДБ Асен Василев. "Всички
икономисти в България са съгласни, че има 18% дупка, само Асен Василев не го вижда. Ние с... 

OMV Petrom, най-големият интегриран производител на енергия в Югоизточна Европа, разширява дейността си по
доставка на природен газ на българския пазар. От октомври индустриалните потребители в България могат да се
възползват от предложенията на OMV Petrom. Франк Нийл, член на Изпълнителния съвет на OMV Petrom,
отговарящ за газ и електроенергия: "През последните две години затвърдихме присъствието... 

Входните такси за музеите в Пловдив бяха отменени с решение на Административния съд. Магистратите уважиха
жалба на мъж от Димитровград, който оспори съответните текстове в Наредбата за цените на услугите на Община
Пловдив. Макар да не живее под тепетата, той обяснил, че често посещава Пловдив и е пряко засегнат от
определените цени на билетите в Историческия, Археологическия, Етнографския и Приро... 

Голям зор от страна на ПП-ДБ да заменят държавата на Борисов с държавата на Копринков! Делян Добрев
надигра много оригинално Асен Василев в дебата по bTV! Но Асен видимо се обиди, много хора казват, че е студен,
но ми се струва, че е чувствителен човек. Особено му става кофти от Делян Добрев, имам усещането, че Асен иска
Делян Добрев някак си да го харесва, а не да го наритва с бутонките." Това на... 

Хората не ходят да гласуват, защото не виждат политическа идея, която да подкрепят. Левицата не може да
излъчи алтернатива. В обединението доминира БСП, която реши да употреби коалиционните си партньори като
смокинов лист. Това заяви в студиото на "Твоят ден" Михаил Миков. Според него е възможно да се сформира
кабинет, но той би бил нестабилен. "Политическата обстановка е заблатена. Няма дискусии,... 

Заглавие: ЕКШЪН В ЕФИР! Делян Добрев попиля Василев: Ще продадете и Рилския манастир за да запълните
бюджета
Дата: 09.10.2024 09:08
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: OMV Petrom разширява дейността си по доставка на природен газ в България
Дата: 09.10.2024 10:34
Медия: My PR

Заглавие: Съдът отмени входните такси за музеите
Дата: 09.10.2024 07:30
Медия: Марица

Заглавие: Голям зор от страна на ПП-ДБ да заменят държавата на Борисов с държавата на Копринков!
Дата: 09.10.2024 10:24
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Миков: Хората не гласуват, защото не виждат политическа идея, която да подкрепят
Дата: 09.10.2024 09:43
Медия: Нова телевизия

https://safenews.bg/ekshan-v-efir-delyan-dobrev-popilya-vasilev-sthe-prodadete-i-rilskiya-manastir-za-da-zapalnite-byudzheta/
https://www.mypr.bg/news/business/OMV-Petrom-razshiryava-deynostta-si-po-dostavka-na-priroden-gaz-v-Balgariya-43135/
https://www.marica.bg/plovdiv/gradat/sdt-otmeni-vhodnite-taksi-za-muzeite
https://safenews.bg/golyam-zor-ot-strana-na-pp-db-da-zamenyat-darzhavata-na-borisov-s-darzhavata-na-koprinkov/
https://nova.bg/news/view/2024/10/09/472799/%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%8F-%D0%BA%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F%D1%82/

	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


